



Shung Tak Catholic English College

1, Hung Tak Road, Hung Shui Kiu, Yuen Long, N.T., Hong Kong

Tel: 2476 4263 Fax: 2473 4437

敬啟者：

為鼓勵崇德人回饋所屬社區並進一步加強與區內小學聯繫，本校每年均會為區內小學生籌辦一系列智趣並重的學習活動。本校 2022/23 學年將舉辦活動如下：

		活動對象
二零二二年 九月 至 十一月	'All Write Now!': 英語寫作比賽	小五及小六學生
二零二二年 十月 至 十二月	「激辯!」小學辯論挑戰賽 (附設訓練工作坊)	小四至小六學生
二零二二年 十一月十二日	全港小學數學能力競賽 (與香港聯合國教科文組織協會協辦)	小五及小六學生
二零二二年 十一月二十六日	STChallenge – 崇德挑戰日	小六學生
	資訊日	小六學生及家長
二零二三年 二月 至 三月	小六英語會話小組	小六學生

除上述活動外，本校一眾經驗豐富的英文科老師亦樂於到 貴校擔任校內比賽評審，相信定能為 貴校的比賽帶來更多新的角度與視野，並為 貴校學生提供額外的參考建議。與此同時，我們還可以為 貴校學生及家長安排到校講座，以助他們更了解本校或英文授課中學的學習情況。

若 貴校對上述提議感興趣，或有意與本校合辦其他活動，歡迎致電 2476 4263 與學校對外事務統籌主任關皓池老師聯絡。

此致

元朗官立小學

馮燕儀校長

天主教崇德英文書院校長



鄧瑞嬋博士謹啟

二零二二年九月二十一日

21st September, 2022

Dear Principal,

To further strengthen the connection between schools, and to encourage Shungtakians to contribute to the community they belong to, our school organizes a number of fun activities and learning experiences every year for primary school students to take part in. Below is the list of programmes we plan to organize in the 2022/23 academic year:

		Target Participants
September – November 2022	'All Write Now!': English Writing Competition	P5 and P6 students
October – December 2022	Chinese Debating Training and Competition	P4 to P6 students
12 November 2022	Hong Kong Primary Schools Mathematics Ability Competition <i>(co-organized with UNESCO Hong Kong)</i>	P5 and P6 students
26 November 2022	STChallenge	P6 students
	Information Day	P6 students and their parents
February – March 2022	Primary 6 Oral Groups	P6 students

On top of the above activities, we can also offer judging service where we assign one of our experienced English teachers to involve in your internal competition as a guest judge. We believe this would bring in more perspectives to your competitions and would benefit your students from the additional comments. Last but not least, we can arrange a school talk for your students and their parents to help them understand more about Shung Tak or studying in an EMI secondary school in general.

If your school is interested in any of the above services or if you would like to initiate further collaboration projects, please do not hesitate to contact Ms. Aubrey Kwan, Head of Communications & Public Relations, at 2476 4263.

Yours sincerely,



Dr. Cecilia Tang

Principal

Shung Tak Catholic English College